
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 11/06/2021 

Των:   Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ενίσχυση λόγω κορωνοϊού στην βαμβακοκαλλιέργεια ζητούν οι 

καλλιεργητές βάμβακος του νομού Ροδόπης» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους του νομού Ροδόπης και σύμφωνα με ανάρτηση σε 
τοπικές ιστοσελίδες του Διαδικτύου, οι βαμβακοκαλλιεργητές διαμαρτύρονται για την 
απραξία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης, όσον αφορά στο βαμβάκι. Πυκνώνουν οι 
φωνές που ζητάνε να υπάρξει στήριξη στους βαμβακοκαλλιεργητές, οι οποίοι βρίσκονται 
σε δεινή οικονομική θέση, εξαιτίας της πτώσης των τιμών λόγω του κορωνοϊού.  
Παράλληλα, οι ως άνω εκφράζουν έντονα τον προβληματισμό και την αγωνία τους, μετά 
και τις τελευταίες εξελίξεις. Παρ’ όλα αυτά, το Υπουργείο σας, έως ώρας και παρά τις 
χαμηλές εμπορικές τιμές, δεν έκρινε σκόπιμο να ενισχύσει το βαμβάκι. Οι παραγωγοί, 
πάντως, από βαμβακοπαραγωγές περιοχές, σύμφωνα με το ρεπορτάζ της εφημερίδας για 
αγροτικά θέματα «ΑγροΤύπος», είναι αγανακτισμένοι με την στάση αυτή του Υπουργείου. 
Μετά από δύο συναπτά έτη τραγικών τιμών και ειδικότερα, μετά την φετινή παγκόσμια  
δυσχερή κατάσταση, λόγω του κορωνοϊού, καλούν οι βαμβακοκαλλιεργητές την Πολιτεία 
να σταθεί στο ύψος των περιστάσεων και να αντιμετωπίσει με σοβαρότητα την κρίσιμη 
συγκυρία, που θα επηρεάσει την βιωσιμότητα της βαμβακοκαλλιέργειας στην χώρα μας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να εξετάσετε το ως άνω πρόβλημα και εν συνεχεία να δρομολογήσετε λύσεις 
οικονομικής ενίσχυσης του κλάδου των βαμβακοκαλλιεργητών, σύμφωνα με τα δίκαια 
αιτήματα πολλών εξ’ αυτών, οι οποίοι βρίσκονται σε δεινή οικονομική θέση, εξαιτίας της 
πτώσης των τιμών του βαμβακιού, λόγω του κορωνοϊού; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
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